
 

 

 
 
Groep:   Derde Raadscommissie 

Datum:  5 maart 2024 

Uur:   19u – 19u12 
Plaats:   Dakcafé 

Aanwezig:  T. Soens, raadslid - voorzitter 
A. Ronse, R. Vandenberghe, P. De Coene, schepenen; 

M. Gheysens, N. Lybeer, P. Avijn, K. Byttebier , L. Maddens, S. Demeyer, R. Deseyn (online), 

N. Maghroud, H. Kints, C. Matthieu, M. Cattebeke, L. Claassen, L. Vercaemst, M. Cottenier; 
raadsleden 

S. Van Dierdonck - notulist 
Verontschuldigd: J. de Bethune 

Afwezig:  
Kopie:                --- 
Bijlagen:  --- 

 

2024_OR_00009 - 2023/2994 - Renovatie 4 noodwoningen: algemene aanneming - 

Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze – Goedkeuren 
 

Schepen P. De Coene licht de nota toe.  
Geen verdere vragen. 

 

2024_GR_00046 - DRK Websites - Evaluatie & Roadmap DRK – Goedkeuren 
 

Schepen R. Vandenberghe licht de nota toe. 
Geen verdere vragen. 

 
2024_GR_00050 - Straatnaamgeving - Verkaveling Langwater - Definitief goedkeuren 

 

Schepen A. Ronse licht de nota toe. 
Geen verdere vragen. 

 
Aanvullende punten: 

 

Vraag van raadslid C. Matthieu  
De openingsuren van de wijkteamwerking worden ingeperkt. Deze is enkel overdag open. Dit is moeilijk voor de 

mensen die werken. Is het bespreekbaar dat het wijkteam één keer per week ’s avonds kan opengaan en 
telefoonpermanentie kan voorzien. Eventueel in combinatie met de openingsuren van de bib. 

Schepen P. De Coene antwoordt dat dit niet eenvoudig te beantwoorden is. Hij wil dit voorleggen aan de diensten 

maar geeft aan dat dit onderhandelingsmaterie zal zijn met de vakbonden.  
 

Vraag van raadslid C. Matthieu  
Waarom wordt de riksja en minibus voor minder mobiele inwoners enkel ingezet voor activiteiten naar het 

wijkcentrum en niet naar het ontmoetingscentrum, terwijl dit op de zelfde locatie zit. Kan dit efficiënter worden 
aangepakt? 

De vraag wordt overgemaakt aan de bevoegde diensten. 

 
De notulist 

 
S. Van Dierdonck 
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